
 + czasownik w I formie + reszta
 + czasownik w I formie+s + reszta

Czasu tego używamy w odniesieniu do:
czynności wykonywanych regularnie
cechy oraz stan istot żywych lub przedmiotów
przyzwyczajeń, zwyczajów
recenzji

Budowa
he/she/it
I/You/We/They

W 3 osobie liczby pojedynczej musimy dodać końcówkę -s bądź -es. 
Końcówkę -es stosujemy gdy czasownik kończy się na -ch,-s,-sh,-o,-x.

You cook.
He plays

You don’t cook.
He doesn’t plays.

Do you cook?
Does he play?

I / You / We / They  + don’t +czasownik
He / She / It + doesn’t +czasownik + s/es

Do I / You / We / They + czasownik + reszta
Does He / She / It + czasownik + reszta

Określenia czasu
always, usually, often, sometimes, never, every

Present Simple

@jedryszxzak

czas teraźniejszy prosty

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&ved=2ahUKEwi2rKXqlreDAxUUQvEDHYPNDpgQFnoECBMQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.ang.pl%2Fgramatyka%2Fczas%2Fpresent-simple&usg=AOvVaw1y3eRoxxULkWUBnFUWImW4&opi=89978449

